
RAZMERE V KS HRUŠICA-FUŽINE
Zbor krajanov, ki je bil 22. 4.1993, je v našo KS vnesei spremembe. Delo na

novo izvoljenega sveta KS se je začelo takoj naslednji dan. Komisija, izbrana
izmed članov novega sveta, je 23. 4. 1993 tajnici Ireni Gvozden prenesla
pismene sklepe z zbora krajanov o razrešnici starega sveta KS - predsednika
Franca Jamnika, namestnika, advokata Andreja Zabjeka, članov Ota Her-
mana, inž. Franca Hermana, Viljema Zavrsnika in Franca Pozarška.

sveta KS so takoj prevzeli dežurstvo v pi-
Tajnica je dobila navodila za nadaljnje

delo, predsedniku novega sveta pa je napi-
sala pooblastilo za vpogled na žiro račun
KS.

Komisija je takoj prevzela žige in popi-
sala dokumentacijo. Prepovedala je kakrš-
nokoli dvigovanje denarja ali podpisova-
nja dokumentov. tako tajnici kot vsem
drugim članom in podpisnikom na SDK.
Tajnico se je odločila obiskati ob koncu
njenega delovnega časa, da se zamenja
ključavnica in pregleda dokumentacija.

Takoj za komisijo je prišla v pisarno KS
Uprava za notranje zadeve z dvema krimi-
nalistoma in tajnici zasegla vso dokumen-
tacijo od 1. 1991 naprej. Komisija članov
na novo izvoljenega sveta je tako ostala
brez vpogleda v dokumentacijo in je lahko
le zamenjala ključavnico. Pri pregledu pre-
ostale dokumentacije je našla osnutek na-
jemne pogodbe, ki jo je napisal advokat
Andrej Žabjek in še nekaj pomembnih
listin.

V dveh Ietih oddajanja prostorov v kul-
turnem domu Hrušica bi se moralo na
računu KS zbrati 36.000 DEM v tolarski
protivrednosti. Denarja pa tam ni bilo,
kljub nenehnemu zagotavljanju tajnice, g.
Žabjeka in najemnikov. Intervju, ki ga je
imel g. Jerman s tajnico KS Hrušica dan
po zboru. je vsem, zaprl sapo. Tajnica je
zagotavljala, da je bilo na računu KS
20.000 DEM. ki pa jih je KS porabila za
dotacije raznim društvom. socialno pomoč
in tekoče zadeve. Vse to se je izkazalo za
neresnično, saj je bil saldo na dan zbora
21.421,00 slovenskih tolarjev. čez dva dni
pa se je zmanjšal celo na 848,00 SIT.

Po praznikih je šla tajnica v bolniško in
se do danes še ni vrnila na de!o. Člani

sarni KS vsak torek od 16. do 18. ure, da
bi krajanom omogočili izraziti svoje želje.
potrebe, zahteve in pritožbe.

Prva seja Sveta je bila 6. 5. 1993 in je
bila dolga in vroča. Izpisek na SDK je
pokazal, da je tajnica I. Gvozden dne 30.
4. 1993 nakazala na račun KS večjo vsoto
denarja kot »vračilo posojila«:

- popošti 500.000.00 SIT
- na banki 390.000.00 SIT
Ne vemo, ali se ne bo v prihodnosti

pojavil še kdo, ki bo KS vrnil »sposojeni«
denar!?

Zapisnik zbora krajanov s sklepi je bil
poslan na vse večje institucije v občini. Na
Skupščini občine Moste-Polje je bilo po-
stavljeno delegatsko vprašanje glede kul-
turnega doma in kluba Robinzon, pa do
danes še ni bilo odgovora. Skupščina je
dobila v obravnavo tudi informacijo o pro-
blematiki kulturnega doma Hrušica
s strani starega sveta. V njej so zapisali:

- da je bilo v obnovo doma do 21. 4.
1993 vloženo cca 300.000 DEM

- da krajani dajejo neresnične podatke
- da kulturno društvo že deset Iet ni

pripravilo nobene igre
- da bi marsikdo od interesentov za na-

jem prostorov rad pridobil prostore zdaj,
ko so že obnovljeni

- da so bili krajani o vsem v KS sproti
obveščeni z zapisniki na oglasni deski in
celotnim postopkom oddaje prostorov

- dejavnost nočnega kluba pa moti
enega krajana (iz zapisa informacije)

Pod vse to, kar stari svet KS ponuja za
resnično, se je podpisal g. Žabjek.

Novi svet KS je imel do danes že več sej,
opravil pa je tudi nekaj sestankov in obi-
skov po institucijah v občini (policija, fi-

nančna služba, SDK, pravna služba. in-
špekcija, šola) in imenoval nekaj komisij.
Razmere so jasnejše, ne pa še pojasnjene.
Pri pregledu zadnje pošte se je nabralo
nekaj neplačanih računov, tudi iz 1992.
leta. kdo je krivec, pa se bo izkazalo. Med
drugim je bil medtem zaradi neplačanih
računov izklopljen telefon KS. priča pa
bomo lahko tudi morebitnim drugim izklo-
pom iz istega vzroka. Natančnost poslova-
nja je razvidna tudi iz še neodprte pošte in
računov iz prejšnjih let.

UNZ je konec maja napisala ovadbo
zoper tajnico KS in jo poslala javnemu
tožilstvu. skupaj z vso zaseženo dokumen-
tacijo. Iz objav v časopisu Delo, Slovenec
in Ljubljanski dnevnik je razvidno, da je
očitno vso krivdo nase prevzela tajnica
KS, odgovornost ostalih pa je še nedefini-
rana. Sklenili so družbeno škodljivo po-
godbo. kulturni dom dali v najem fizični
osebi. spremljali črno gradnjo in omogo-
čali pridobivanje soglasij. Ob vsem tem pa
so »bedeli« nad tajnico, jo vodili in nadzo-
rovali njeno delo - kako. pa smo priče vsi.

Vsi člani starega sveta KS so delovali
proti zboru krajanov, ki se ga, po izjavi
tajnice, kolektivno tudi niso hoteli udele-
žiti. Svoj glas je do sedaj dvignil le advokat
Žabjek, ki v svojem dopisu zatrjuje:
».. .nepreklicno izjavljam, da odstopam
z vseh funkcij v KŠ.«

Iz vsega napisanega je ražvidno, da je še
veliko nepojasnjenega in nepreverjenega.
Svet KS je sklenil. da zaenkrat z vnovič-
nim sklicem zbora krajanov počaka. a Ie
toliko, da se pridobi in pravno pregleda
dokumentacija. Informacije bodo natanč-
nejše. znani pa bodo tudi postopki in na-
čini izvajanja sklepov, sprejetih na zboru
krajanov. Medtem pa se bodo pridobivali
dokumentacija in soglasja za kanalizacijo.
ki je v naši KS prepotrebna.

Bliža se čas dopustov, zato vam člani
Sveta KS želijo prijetne počitnice, kjerkoli
jih že boste preživljali!

SVET KS HRUŠICA-FUŽINE
preds. Ludvik Jevšjak ml.


